
KRM.0003.729.2023 
Tarnów 26-04-2023

Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą ilu inwestorów i jakie kwoty zainwestowano w 
Tarnowie od początku roku? Ile jest obecnie prowadzonych rozmów z potencjalnymi inwestorami? 
Jakie branże oni reprezentują? Ile podpisano w tym roku umów z inwestorami i jakie są perspekty-
wy tegoroczne? 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

   /-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


